

詩歌選集第 517 首

517 【人若相信耶穌的名】

[Listen to Midi](#)

(一) 人若相信耶穌的名，在祂凡事都是可能；主，我不再藐視禰名，禰的真理歡然心領。我心信禰，我能確定；于我凡事都是可能。

(二) 一事我已確定認知，在我裏面罪無權勢，它已失敗，它已失勢；主，我信靠禰的信實。對禰若無一事難成，于我凡事都是可能。

(三) 地與陰府儘管反對，神的話語永不敗退；主能斷開罪的鎖鏈，雖似不能，實則必然。事物似乎絕不能成，于我凡事都是可能。

(四) 在神凡事都是可能，基督在人是神大能；當我全人都被更新，我在主裏完全模成，就得脫離罪的權能，于我凡事都是可能。

(五) 在神凡事都是可能，基督在我是神大能；全能的主，滿我全人，非我，乃主活在我身；求禰現在從我證明，禰那甜美、全能愛情。

(1) All things are possible to him that can in Jesus' name believe; Lord, I no more Thy name blaspheme, Thy truth I lovingly receive. I can, I do believe in Thee; all things are possible to me.

(2) 'Twas most impossible of all that here sin's reign in me should cease; yet shall it be, I know it shall; Jesus, I trust Thy faithfulness. If nothing is too hard for Thee, all things are possible to me.

(3) Though earth and hell the Word gainsay, The Word of God shall never fail; The Lord can break sin's iron sway; 'Tis certain, though impossible. The thing impossible shall be, all things are possible to me.

(4) All things are possible to God; to Christ, the power of God in man; to me when I am all renewed, in Christ am fully formed again, and from the reign of sin set free, all things are possible to me.

(5) All things are possible to God; to Christ, the power of God in me; now shed Thy mighty Self abroad, Let me no longer live, but Thee; give me this hour in Thee to prove the sweet omnipotence of love.

Charles Wesley